
Protokół
z III sesji Miejskiej Rady Seniorów

22 lutego 2019 r.

Rada  Seniorów  uczciła  minuta  ciszy  pamięć  zmarłej  seniorki  poprzedniej
kadencji Elżbiety Baryzy.

Ad.1. Przewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów otworzyła posiedzenie Rady,
stwierdziła, że w spotkaniu bierze udział 10 radnych, więc jest quorum.
Następnie przywitała zaproszonych gości (lista w załączeniu).

Ad.2.  Rada  wybrała  osobę  do  liczenia  głosów.  Została  nią  Małgorzata
Naguszewska.

Ad.3.  Przewodnicząca  przedstawiła  porządek  obrad,  który  przyjęto
jednogłośnie.

Ad.4. Protokół z II sesji MRS przyjęto jednogłośnie.

Ad.5. Zaproszono na Radę Dyrektor MOPS. Przedstawiła problemy, z jakimi
boryka się Ośrodek Pomocy. Stwierdziła, że jej zakres działania określa ustawa
o pomocy społecznej, a usługi może świadczyć tylko dla osób ubiegających się
o  wsparcie  i  spełniających  warunki  ustawowe.  Dodała  również,  że  w  jej
nadzorze  jest  Klub  Seniora  Niezapominajka  skupiający  ponad  240  osób.
Radnych  interesowała  diagnoza  środowiska  senioralnego  i  osób
niepełnosprawnych.  Dyrektor  odpowiedziała,  że  ośrodek  takich  danych  nie
posiada,  gdyż  nie  obliguje  go  do  tego  ustawa.  Dyrektor  zadeklarowała
współpracę z MRS.

Ad.6. Omówiono spotkania komisji między sesjami.
Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury  przedstawił  sprawozdanie  z  odbytego
spotkania komisji. Omawiano na nim:
- darmowy transport dla mieszkańców, szczególnie seniorów,
- przegląd po sesji w sprawie odpadów,
- monitoring ul. Piekarskiej w kierunku Broniewskiego,
- zakaz jazdy nocą motorów w centrum miasta,
- zwiększenie ilości koszy na śmieci,
- przywrócenie stacjonowania karetki pogotowia.

Radna Marzena Kunigowska omówiła dwa spotkania komisji Kultury, Rekreacji
i Edukacji, które odbyły się w dniach 18 i 25 stycznia br. Radni komisji omówili
projekt programu obchodów Dnia Seniora (18 maja 2019 r). Ustalono program



artystyczny. Zaproponowano stanowiska firm wystawiających swoje produkty
oraz podjęto decyzje o szukaniu sponsorów. Zaakceptowano projekt zaproszeń i
plakatów na III Ciechociński Dzień Seniora.

Przedstawiciele Komisji Zdrowia i Rehabilitacji oraz Spraw Socjalnych omówili
spotkanie  w  Domu  Dziennej  Opieki  w  Słomkowie,  wskazali  na  tryb  jego
utworzenia przez samorząd Aleksandrowa Kujawskiego oraz zasady działania w
terenie  (nabór  pacjentów,  transport,  itd.).  Dyskutowano  o  możliwości
utworzenia w Ciechocinku Dziennego i  Stałego Domu Pobytu dla Seniorów.

Przewodnicząca  poinformowała  Radę,  że  jeszcze  dwie  komisje  nie
zorganizowały spotkania między sesjami.

Ad.7. Przewodnicząca MRS poprosiła radnych o składnie propozycji działań na
kadencję  2018-2023.  Radni  zwrócili  uwagę  na  wiele  potrzeb  środowiska
senioralnego, a mianowicie:
- bezpłatne szczepienia,
- elektryczne autobusy do komunikacji miejskiej,
- psycholog dla seniora.
- taksówka dla seniora,
- złota rączka dla seniora,
- wolontariat (różna pomoc),
- bezpłatne usługi kosmetyczno-fryzjerskie lub za symboliczną opłatą,
- świadomy bezpieczny senior (wykłady , konferencje)
- Miejska Karta Seniora.

Zwrócono również uwagę na potrzebę zdiagnozowania środowiska i współpracę
z organizacjami pozarządowymi. Uznano potrzebę odbycia konferencji „Razem
dla Seniorów” (w maju lub kwietniu).
Przewodnicząca zobowiązała komisję współpracy z instytucjami publicznymi i
organizacjami pozarządowymi o zajęcie się organizacją ww. konferencji.

Dostrzeżono konieczność publikacji i informacji o działalności Rady Seniorów
w ciechocińskiej prasie.
Przewodnicząca  rady  zobligowała  przewodniczących  komisji  do  napisania
uchwał z omawianych tematów w  zakresie ich działalności i przedstawienia ich
na  sesjach.  Radni  zwrócili  uwagę  na  ważne  uchwały  podjęte  i  przyjęte  w
poprzedniej  kadencji,  a  nie  zaakceptowane  przez  Radę  Miejską,  min.:
kanalizacja deszczowa na Solance i kolumbarium na cmentarzu komunalnym.
Uznano by powtórnie zgłosić je do Rady Miasta.



W trakcie  omawianych  problemów czynny  udział  w  dyskusji  brali  przybyli
goście:  Wojciech  Zieliński-Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  oraz  radni
Agnieszka Rybczyńska  i Wojciech Skotnicki,. 

Ad.8. Radni podjęli decyzję o przekazaniu telefonu dla seniora Iwonie Roch.

Ad.9. Radni ustalili skład delegacji na pogrzeb byłej radnej Elżbiety Baryzy.

Ad.  10.  Przewodnicząca  podziękowała  radnym  oraz  przybyłym  gościom  za
ciekawe merytoryczne wypowiedzi i zamknęła posiedzenie rady.

/-/ Przewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów

   Wiesława Taranowska


